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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL DIA 28 
DE FEBRER DE 2008 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 02/08 
Caràcter: ordinari 
Data: 28 de febrer de 2008 
Horari: de 20:03 hores a 22:10 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Angel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sr. Javier Trapé i Puig, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Segon Tinent d’Alcalde (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Tercer Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sra. Mª Lluïsa Grimal Colomé, Regidora (CIU) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
 
 
Excusa la seva absència: 
 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES ACTES DEL PLE DE LA 
CORPORACIÓ DE DATES 25 D’OCTUBRE DE 2007, 13 DE DESEMBRE DE 
2007 I 7 DE FEBRER DE 2008. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 



 

TERCER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA DE RECTIFICACIÓ 
D’ERRORS DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2 REGULADORA DE 
L’IMPOST D’ACTIVITATS ECONÒMIQUES, EN RELACIÓ A LA CATEGORIA 
FISCAL DE LES VIES PÚBLIQUES. 
 
QUART. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA DE BAIXA DE 
L’AJUNTAMENT DE SANT VICENÇ DE MONTALT DEL CONSORCI PER LA 
GESTIÓ DE LA TELEVISIÓ DIGITAL LOCAL PÚBLICA DE LA 
DEMARCACIÓ DE MATARÓ. 
 
CINQUÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA DE NOMENAMENT 
DE JUTGE DE PAU TITULAR I SUBSTITUT. 
 
SISÈ. APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DEL REGLAMENT D’ÚS DEL 
CENTRE CÍVIC “EL GORG” DE SANT VICENÇ DE MONTALT. 
 
SETÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACORD EXPRÉS D’INICI D’UN 
PROCEDIMENT DE JURISDICCIÓ VOLUNTÀRIA PER AIXECAMENT DE 
CÀRREGUES REGISTRALS (FINCA NÚMERO 7259 DEL REGISTRE DE LA 
PROPIETAT 4 MATARÓ, POSTERIORMENT SEGREGADA EN 4 FINQUES 
INDEPENDENTS). 

VUITÈ. RATIFICAR, SI ESCAU, L’ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL DE DATA 21 DE FEBRER DE 2008, QUE APROVA L’ADHESIÓ AL 
PROTOCOL GENERAL DEL PLA DE CONCERTACIÓ XARXA BARCELONA 
MUNICIPIS DE QUALITAT (XBMQ) 2008-2011. 
 
NOVÈ. RATIFICAR, SI ESCAU, EL DECRET DE L’ALCALDIA DE DATA 12 
DE FEBRER DE 2008 QUE RESOL CONCÓRRER A LA CONVOCATÒRIA 
D’AJUTS PER A L’ANY 2008 DESTINATS A LA IMPLANTACIÓ DE 
DEIXALLERIES I ALTRES EQUIPAMENTS PER A LA RECOLLIDA 
SELECTIVA I VALORITZACIÓ DELS RESIDUS MUNICIPALS QUE ATORGA 
L’AGÈNCIA DE RESIDUS DE CATALUNYA. 

DESÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA REVISIÓ DE LES TARIFES 
D’AIGUA POTABLE PRESENTADA PER SOREA SOCIEDAD REGIONAL DE 
ABASTECIMIENTO DE AGUAS, S.A. 
 
ONZÈ. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PROJECTE 
D’URBANITZACIÓ DEL VIAL DEL SOT DEL CAMP ENTRE EL CAMÍ DEL 
PADRÓ I LA CARRETERA BV-5034. 
 
DOTZÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA RECEPCIÓ DE LES OBRES DEL 
PROJECTE D’URBANITZACIÓ DE CAN RAMS (POLÍGON III PP RIERA DEL 
GORG). 



 

 
TRETZÈ. RATIFICAR, SI ESCAU, EL DECRET DE L’ALCALDIA DE DATA 19 
DE FEBRER DE 2008 PEL QUAL ES SUBSTIUTUEIX PUNTUALMENT EL 
SENYOR JAVIER TRAPÉ I PUIG PEL SENYOR MIQUEL PUJOL I RAMON A 
LA COMISSIÓ DE DELIMITACIÓ DE TERMES MUNICIPALS DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT I SANT ANDREU DE LLAVANERES. 
 
CATORZÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL COMPTE GENERAL DE 2006. 
 
QUINZÈ. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DE LA MODIFICACIÓ DEL 
CONVENI COL·LECTIU DEL PERSONAL LABORAL I DE L’ACORD DE 
CONDICIONS LABORALS DEL PERSONAL FUNCIONARI EN RELACIÓ A 
L’AJUT PER CANVI D’ULLERES. 
 
SETZÈ. RATIFICAR, SI ESCAU, EL DECRET DE L’ALCALDIA DE DATA 14 
DE FEBRER DE 2008 QUE APROVÀ CONCÓRRER A LA CONVOCATÒRIA 
DEL PLA ÚNIC D’OBRES I SERVEIS (PUOSC) CORRESPONENT AL 
PERÍODE 2008-2012. 
 
DISSETÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 

 
PRIMER. S’obre la sessió i el secretari pregunta si els senyors regidors es 
donen per assabentats del contingut de l’esborrany de les actes de 25 
d’octubre de 2007, 13 de desembre de 2007 i de 7 de febrer de 2008. 
 
En relació amb l’acta del dia 7 de febrer de 2008,  el senyor Pere Orts i Cubillo, 
segon tinent d’alcalde, pren la paraula perquè vol fer constar que aquell dia va 
fer una proposta per tal que les qüestions estratègiques del poble es constituís 
una Mesa de Partits Polítiques per poder discutir-hi temes transcendentals.  
 
Així mateix, el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras pren la paraula per 
demanar un redactat més acurat en relació amb allò que va dir en referència a 
la reducció en les polítiques de serveis socials en cas que calgués “estrènyer el 
cinturó”, ja que no volia dir que el que volia era suprimir els serveis personals. 
 
A la vista d’aquestes manifestacions, el senyor Secretari demana que els dos 
regidors enviïn per escrit una proposta de modificació o incorporació d’esmenes 
a l’acta que, prèvia aprovació per part de l’Alcaldia, hi seran incorporades. Es 
tornarà a enviar un text refós d’aquesta acta i es posposa la seva aprovació a la 
propera sessió plenària ordinària. 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, 
 
Primer. Aprovar les actes de les sessions de dates 25 d’octubre de 2007 i 13 
de desembre de 2007. 



 

 
Segon. Posposar l’aprovació de l’acta de data 7 de febrer de 2008, d’acord 
amb la proposta del senyor Secretari anteriorment esmentada. 
 
 
SEGON. El senyor secretari pregunta si els senyors regidors es donen per 
assabentats de les publicacions de més interès, aparegudes en el Diari Oficial 
de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial del Estado, 
des de la darrera sessió, a la qual cosa responen afirmativament. 
 
 
TERCER. El senyor alcalde pren la paraula per exposar l’assumpte. 
L’Organisme de Gestió Tributària ha detectat dos errors a l’Ordenança Fiscal 
Número 2 reguladora de l’Impost sobre Activitats Econòmiques, concretament a 
la relació de carrers que es troba a la categoria fiscal de les vies públiques. Per 
tant, cal procedir a la seva modificació.  
 
El Passeig Marquès de Casa Riera apareix a la categoria 2a. i a la 4a. Cal que 
desaparegui de la 2a. 
 
Així mateix, a la categoria 1a. apareix el següent carrer: Camí del Padró, des 
del Sot del Camp fins el Passeig dels Pins. Caldria fer una delimitació numèrica 
del tram. Per tant, cal que aparegui de la següent manera: Camí del Padró dels 
números 2 a 58 i 1 a 65. 
 
A la categoria 2a. apareix el següent carrer: Camí del Padró, fins al Sot del 
Camp. Caldria fer una delimitació numèrica del tram. Per tant, cal que aparegui 
de la següent manera: Camí del Padró dels números 60 a 116 i 67 a 129. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
S’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU (5), ESQUERRA 
(2), AXSV (1) i ANEM (1) i l’abstenció del PSC (3) l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer. Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal Número 
2 reguladora de l’Impost sobre Activitats Econòmiques, concretament a la 
relació de carrers que es troba a la categoria fiscal de les vies públiques, 
d’acord amb els antecedents exposats anteriorment. 
 
Segon. Exposar el present expedient durant trenta dies mitjançant el 
corresponent edicte al Butlletí Oficial de la Província i el Tauler d’Anuncis de la 
Corporació, a efectes de possibles reclamacions, de no produir-se’n cap, 
l’esmentada modificació s’entendrà aprovada definitivament. 
 
 



 

QUART. El senyor alcalde enretira aquest punt de l’Ordre del Dia perquè s’està 
negociant un nou tipus d’acord amb noves contraprestacions.  
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pregunta 
si no es podria haver fet abans, ja que l’assumpte ja va passar per Junta de 
Govern Local. 
 
El senyor alcalde li respon que hi ha informacions d’última hora. 
 
El senyor Bisbal pregunta quines. 
 
El senyor alcalde li manifesta que s’està negociant i que ja presentaran una 
nova proposta. 
 
 
 
CINQUÈ. Vist que, el Ple de l’Ajuntament en data 27 de novembre de 2003, va 
adoptar l’acord de proposta de nomenament de Jutge de Pau Titular i Jutge de 
Pau substitut, d’acord amb l’art. 5, del Reglament núm. 3/1995, de 7 de juny 
dels Jutges de Pau, aprovat per Acord del Consell General de Poder Judicial de 
data 7 de juny de 1995. 
 
Vist que, d’acord amb l’article 28,1a, del Reglament núm. 3/1995, de 7 de juny 
dels Jutges de Pau, aprovat per Acord del Consell General de Poder Judicial de 
data 7 de juny de 1995, els Jutges de Pau cessaran pel transcurs del termini 
pel qual han estat nomenats.  
 
Atès que, segons determina l’art. 4 del mateix text legal determina que els 
Jutges de Pau són nomenats pel termini de quatre anys, la Junta de Govern 
Local, en sessió de data 4 d’octubre de 2008, va aprovar l’inici del procediment 
de nomenament de Jutges de Pau titular i suplent, d’acord amb el Reglament 
3/1995, de 7 de juny dels Jutges de Pau, aprovat per Acord del Consell General 
de Poder Judicial de data 7 de juny de 1995. Simultàniament es va obrir un 
termini d’exposició pública per a la presentació de sol·licituds per tal de cobrir la 
plaça de Jutge de Pau Titular i Jutge de Pau Substitut de Sant Vicenç de 
Montalt,  durant quinze dies des del moment de la publicació del corresponent 
edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona. 
 
Dins l’esmentat termini es van presentar dues candidatures: el senyor Javier 
Villalba Català i la senyora Marta Pascual Torné. 
 
La Junta de Govern Local ha proposat el nomenament del senyor Javier 
Villalba Català com a Jutge de Pau Titular i el de la senyora Marta Pascual 
Torné com a Jutgessa de Pau Substituta. 
 



 

El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, vol donar 
les gràcies a l’actual Jutgessa de Pau per fer una bona feina i li estranya que 
no hagi volgut tornar a presentar-se. 
 
El senyor alcalde li respon que se li ha reconegut la seva tasca i se li va 
demanar que tornés a presentar-se però va desistir per raons personals. 
 
Per tot l’exposat, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU 
(5), ESQUERRA (2), AXSV (1) i ANEM (1) i l’abstenció del PSC (3) el 
següent: 
 
Primer.- Proposar el nomenament del senyor Javier Villalba Català com a 
Jutge de Pau Titular i el de la senyora Marta Pascual Torné com a Jutgessa de 
Pau Substituta. 
 
Segon.- Donar trasllat del present acord al Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya als efectes del seu coneixement i nomenament de les persones 
proposades. 
 
Tercer.- Notificar el present acord als interessats. 

 
 
SISÈ. El Ple de data 25 d’octubre de 2007 va aprovar inicialment el Reglament 
d’Ús del Centre Cívic “El Gorg” de Sant Vicenç de Montalt. També es va 
acordar fer públic l’expedient durant trenta dies a efectes de possibles 
reclamacions. Durant aquest termini, s’havia de convocar un Consell Sectorial 
de Cultura per tal que dictaminés al respecte.  

Pren la paraula el senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de Cultura, per 
exposar l’assumpte. Explica que a la seva proposta s’hi van presentar 79 
esmenes, les quals 54 han estat refoses al text, representant que el 70 % han 
estat acceptades. El Consell Sectorial de Cultura es va reunir de forma 
extraordinària per tractar l’assumpte. Dóna les gràcies a tots els que han 
participat. 

La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable a l’aprovació del text 
definitiu. 

Tot seguit, el senyor Juli Martín Moliné, regidor del Grup Municipal Socialista, 
pren la paraula i exposa el següent: 
“Afortunadament s’ha imposat el sentit comú i s’ha arribat a un final de 
consens,  pel que respecta a la composició del nou Reglament d’ús del Centre 



 

Cívic “El Gorg”, la qual cosa ens complau profundament com a polítics i 
sobretot com ciutadans de Sant Vicenç. 

Com han pogut comprovar, senyors del govern, tot ha estat més fàcil del que 
vostès es temien. Simplement aplicant el sentit comú i un dels drets 
fonamentals de la democràcia, com és escoltar les opinions dels ciutadans.  Val 
a dir, que en contra de la seva decisió inicial que era l’aprovació directa del  
projecte de Reglament que vostès presentaven. 
 
Recordar que varem ser els socialistes qui varem frenar la seva idea, permeten 
així –abans de l’aprovació- escoltar l’opinió dels usuaris del Centre: els 
ciutadans, representats per les diferents associacions i partits del nostre poble. 
Van ser ells qui varen proposar una sèrie de propostes i d’esmenes, incloses 
en gran part en el Reglament que avui es sotmet a aprovació, 
 
Remarcar que van ser 27 les propostes presentades pel Partit del Socialistes, 
17 de les quals estan recollides en l’actual Reglament. 
 
Tot i tenint en compte el procediment seguit, creiem que tenim un bon 
Reglament i per tant el nostre vot avui serà favorable. 
 
Només un prec final, de cara a futures actuacions: 
 
És cert que tenen vostès la facultat de poder aprovar en el Ple, sense 
problemes, qualsevol tipus de proposta –com així es va encarregar de 
recordar-m’ho en certa ocasió un dels seus regidors- però, si us plau, els hi 
demanaríem que recordessin, de cara al futur, que a més del “ordeno i mando” 
hi ha altres vies més democràtiques de fer-ho. I el cas del nou Reglament del 
Centre Cívic, creiem que és un bon exemple. Moltes gràcies.”  
 
El senyor Clofent li respon que en cap moment la voluntat era aprovar-lo en el 
primer ple, sinó que es tractava d’una aprovació inicial, amb la preceptiva 
exposició al públic i posteriorment, procedir a l’aprovació definitiva. A més, es 
va fer arribar a totes les entitats del poble. 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, afirma que ara comença 
l’etapa difícil que és posar-lo en funcionament. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, 
Primer. Aprovar definitivament el Reglament d’Ús del Centre Cívic “El Gorg” de 
Sant Vicenç de Montalt. 
Segon. Publicar el text íntegre del reglament de referència al Butlletí Oficial de 
la Província. 
El text definitiu és el següent: 



 

 
REGLAMENT D’ÚS DEL CENTRE CÍVIC “ EL GORG” 
 
PREÀMBUL 
 
CAPÍTOL PRIMER :   Objecte, naturalesa i àmbit 
 
CAPÍTOL SEGON :      De la seva organització 
 
CAPÍTOL TERCER :    Ús dels espais 
 
CAPÍTOL QUART :       Drets i deures dels usuaris 
 
CAPÍTOL CINQUÈ :      Infraccions i sancions 
 
ANNEX 1 
 
 
PREÀMBUL 
 
El recull de normes aplegades en aquest reglament té com a finalitat, regular el 
funcionament i l’ús del centre cívic “ El Gorg ”. 
 
Qualsevol usuari, entitat, col·lectiu o grup, sigui o no de Sant Vicenç de Montalt, que 
vulgui fer ús d’aquest espai es guiarà pel que s’estableix en aquest reglament. 
 
Aquest reglament estarà permanentment a disposició de qualsevol que ho desitgi al 
mateix equipament i a la pàgina web de l’ Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt. 
 
CAPÍTOL PRIMER: Objecte, naturalesa i àmbit 
 
Art. 1. Objecte. L’objecte d’aquest reglament és regular les condicions d’ús i 
funcionament del centre cívic “ El Gorg ”. 
 
El Centre Cívic és un equipament municipal que té per objectiu oferir l’espai necessari  
perquè es puguin desenvolupar activitats cíviques, socials, culturals, esportives i de 
lleure, així com afavorir la participació ciutadana en aquells assumptes de la comunitat 
que fomentin la difusió de valors i la convivència associativa.  
 
Art. 2. Naturalesa jurídica. El centre cívic estarà al servei de tots els usuaris i tindrà la 
consideració de bé d’ús públic. 
 
Art. 3. Àmbit territorial. L’àmbit territorial d’aquest reglament és el municipi de Sant 
Vicenç de Montalt. 
 
CAPÍTOL SEGON: De la seva organització 
 
Art. 4. El centre cívic és un equipament municipal que s’organitza tal com estableix 
aquest reglament. El Consell Sectorial de Cultura , tot i ser un òrgan consultiu, podrà  
proposar al regidor competent, la petició de revisió o modificació d’aquest reglament, 



 

sempre i quan sigui recolzada per la majoria absoluta dels seus membres, recaient en 
el  Ple de la Corporació la potestat d’aprovar-ho. 
 
CAPÍTOL TERCER: Ús dels espais 
 
Art. 5. El centre cívic està definit per l’edifici, el mobiliari i la seva dotació tècnica i 
humana. El responsable del centre és el conserge, el tècnic o personal en qui el 
regidor delegui. En l’annex 1 hi consten els espais susceptibles de ser cedits ( 
despatxos, aules, sala d’actes, armaris, bústies i pista polivalent ), els horaris 
d’obertura i el material disponible de cadascun d’ells.( El material pot variar depenent 
de l’activitat a realitzar.) 
El Casal de l’associació de Gent Gran “ Els Xurravins “, tot i que es troba en el mateix 
edifici, es regirà segons el conveni signat amb l’ajuntament. 
 
Art. 6. Les activitats que es desenvolupin en el centre cívic han de tenir una finalitat 
cultural, cívica o social i que no tinguin afany de lucre. 
 
 
Art. 7. Queden prohibides expressament totes les activitats que atemptin contra els 
valors fonamentals d’igualtat, llibertat, tolerància, convivència i democràcia. 
 
Art. 8. L’òrgan competent de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt podrà exercir en 
qualsevol moment les seves potestats de tutela i inspecció adoptant les decisions que 
siguin adients segons aquest Reglament. 
 
Art. 9. Els usuaris. Les administracions públiques, organitzacions, empreses privades 
i persones a títol individual podran sol·licitar la utilització dels espais i recursos del 
Centre Cívic. Les entitats i associacions degudament inscrites al Registre Municipal 
d’Associacions i Entitats de l’Ajuntament de Sant Vicenç (en endavant RMAE) queden 
exemptes del pagament de taxes. 
 
Art. 10. La cessió de les sales i espais d’ús temporal de les dependències comunes 
del centre cívic es determinen per ordre d’entrada i de preferència següent: 
 

• Actes organitzats per organismes o institucions públiques. 
• Actes organitzats per entitats locals, degudament inscrites en el RMAE. 
• Actes organitzats per empreses o comerços, així com persones a títol 

individual, de Sant Vicenç de Montalt. 
• Actes organitzats per entitats amb seu fora de Sant Vicenç de Montalt, 

degudament legalitzades. 
• Actes organitzats per empreses o persones foranes. 

 
Art. 11. En període de campanya electoral, les cessions d’espais estaran supeditades 
a l’ús per actes programats per la Junta Electoral. 
 
Art. 12. L’espai per a exposicions podrà ser cedit a persones individuals o a entitats, 
sempre que mostrin la seva obra de manera gratuïta i no es produeixi cap tipus de venda. 
 
Art. 13. Aquests usos estaran regits per les ordenances municipals de les taxes d’ús 
d’equipaments cívics,culturals i educatius. 



 

 
Art. 14. Sol·licitud d’espais 
 
              Art. 14.1. Totes les sol·licituds per la utilització de qualsevol espai del centre cívic 
s’hauran de fer per escrit mitjançant la presentació d’una instància a les oficines de 
l’Ajuntament o bé complimentant el formulari de la pàgina web. S’hauran de presentar 
amb una antelació mínima de 10 dies naturals i màxima de 90 dies naturals. L’Ajuntament 
podrà sol·licitar la documentació complementària que estimi pertinent.   
                                                                                          
              Art. 14.2. La renovació de sol·licitud d’un espai de manera continuada s’haurà de 
lliurar 2 mesos abans de finalitzar l’activitat. Igualment si es tracta d’una                 
nova sol·licitud, s’ha de lliurar 2 mesos abans de l’inici. Aquestes sol·licituds seran 
contestades, com a màxim, 30 dies després de ser presentades. 
 
              Art. 14.3. Les autoritzacions d’un espai de manera continuada tindran una 
durada màxima de 12 mesos, i no crearan cap dret, precedent, avantatge o reserva 
per a anys o usos posteriors a la seva finalització, si es dóna el cas de presentar-se 
més peticions. 
 
              Art. 14.4. L’autorització de cessió d’un espai de manera continuada no 
pressuposa la seva utilització en exclusivitat. Tots els espais susceptibles                            
de ser cedits han de poder ésser compartits. Només l’Ajuntament els podrà ocupar en 
caràcter d’exclusivitat per portar a terme les seves funcions de formació,d’atenció als 
veïns o altres activitats. 
 
              Art. 14.5. Qualsevol usuari interessat en sol·licitar l’autorització de cessió d’un 
espai podrà consultar  a la web de l’Ajuntament o al mateix Centre Cívic, la 
disponibilitat existent. 
 
Art. 15. Els usuaris amb autoritzacions d’ús continuat o puntual, hauran de designar un 
únic interlocutor de les relacions amb els responsables del centre cívic. 
 
Art. 16. Les autoritzacions es consideraran amb la finalitat exclusiva de realitzar 
l’activitat prevista i  pel temps establert en la sol·licitud. 
 
Art. 17. Qualsevol modificació en l’horari d’ús reservat o pactat s’haurà de sol·licitar 
amb un mínim de 3 dies hàbils d’antelació al responsable del centre cívic, el qual 
n’haurà de donar el vistiplau. 
 
Art. 18. Autorització de l’ús 
 
              Art.18. 1. L’ús d’un espai de manera puntual o continuada serà autoritzat pel 
regidor competent de l’equipament, o en el seu defecte, pel tècnic de la mateixa regidoria i 
es podrà recollir a consergeria 5 dies després d’haver-la cursat. 
 
              Art. 18. 2. L’Ajuntament podrà negar l’autorització d’ús de sales quan 
l’activitat pugui causar molèsties evidents a la resta d’usuaris o als veïns de 
l’equipament, fins i tot en aquells casos en què l’autorització ja s’hagi concedit, però 
que posteriorment es demostri que l’activitat comporta riscos o molèsties no 
notificades prèviament. També podrà retirar l’autorització d’un ús continuat sí l’activitat 



 

per la qual s’ha demanat deixa de fer-se durant un període de dos mesos sense rebre 
cap justificació per part de la persona responsable.         
 
Art. 19 . Qualsevol usuari sol·licitant haurà de nomenar una persona responsable del 
control i la seguretat de l’acte, quan li sigui concedit l’ús d’un espai. Aquesta persona 
haurà de ser coneguda i reconeguda pels responsables del centre cívic. 
 
Art. 20. La cessió o l’explotació del servei de bar, en cas que n’hi hagi, se sotmetrà al 
que estableixi la normativa vigent i allò que decideixi l’ajuntament en cada cas. 
 
Art. 21. D’acord amb el que estableix la legislació sobre procediment administratiu 
vigent, les denegacions d’usos hauran d’estar degudament motivades. 
 
 
CAPÍTOL QUART: Drets i deures dels usuaris 
 
 
Art. 22. Drets. Qualsevol usuari o entitat té els drets següents : 
 

• A utilitzar els diferents espais que composen el centre cívic 
• A trobar en òptimes condicions de salubritat i higiene els espais d’ús comú i 

les sales i aules. 
• El Centre Cívic ha de disposar de fulls de reclamacions i suggeriments a 

l’abast de l’usuari. 
• Ser tractat amb respecte. 
• Trobar les sales o espais concedits en les condicions establertes en 

l’autorització d’ús puntual o en el conveni quan s’escaigui. 
 
 
Art.23. Deures. Els usuaris i/o entitats tenen els deures següents : 
 

• Respectar els horaris d’obertura i tancament de l’equipament així com els 
concedits per desenvolupar l’acte sol·licitat. 

• Mantenir els espais en les mateixes condicions en què es trobaven abans 
d’ésser utilitzats o cedits, sempre que sigui possible. 

• Respectar l’aforament de l’espai cedit, el control del qual serà 
responsabilitat del sol·licitant. Quan es tracti de la sala d’actes, la persona, 
entitat o empresa sol·licitant haurà de nomenar un representant del control i 
la seguretat de l’acte i informar-ne l’equip tècnic responsable del centre cívic 
amb una antelació mínima de 3 dies naturals. 

• No realitzar cap tipus de publicitat pròpia o de tercers, llevat que es tingui 
una autorització prèvia de la regidoria. A tota publicitat o document referent 
a les activitats que es duen a terme en el centre cívic, hi haurà de constar la 
col·laboració de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt mitjançant la 
fórmula següent : “ Amb el suport de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt 
” i el logotip i anagrama oficial. 

• Tractar amb respecte la resta d’usuaris i el personal municipal. 
• Seguir en tot moment, les indicacions del personal municipal responsable de 

la instal·lació. 
 



 

 
Art. 24. Deures dels organitzadors de les activitats. 
 

• Abonar les taxes previstes a les ordenances municipals, regulador de les 
taxes d’us d’equipaments cívics, culturals i educatius. Excepte les entitats i 
associacions degudament inscrites al RMAE de l’ajuntament.        

• Destinar l’espai cedit a les finalitats que li siguin pròpies i a l’activitat per la 
qual li ha estat concedit. 

• Tenir subscrita la preceptiva assegurança de responsabilitat civil. Excepte 
les entitats i associacions degudament inscrites al RMAE de l’ajuntament.       

• Fer-se responsable dels danys que pugui ocasionar l’activitat per la 
conducta dels assistents a l’acte o activitat als béns, les instal·lacions, les 
infraestructures o a terceres persones. 

• Realitzar activitats que no suposin perill ni per les persones que hi 
assisteixen ni per el propi equipament. 

• No manipular, sense autorització, els aparells especialitzats de què disposa 
l’equipament. Aquests hauran de ser-ho pel responsable del centre o pel 
personal tècnic que determinarà l’Ajuntament. 

• Complir les disposicions vigents en matèria fiscal, administrativa, laboral, de 
seguretat social i de prevenció dels riscos laborals, així com d’altra 
normativa sectorial d’aplicació, i acreditar-ne el compliment a requeriment 
municipal. 

      En cas que l’entitat cessionària contracti alguna empresa per a muntatge, 
sonorització, actuació ... haurà de fer constar a la sol·licitud que aquesta 
compleix la normativa de prevenció de riscos laborals. 

 
Art. 25. Altres normes que cal tenir en compte 
 

• No es podrà realitzar cap activitat de caràcter lucratiu en el recinte del centre 
cívic, excepte que es tracti de recollida de fons per a campanyes solidàries o 
per a cobrir les despeses de la pròpia activitat ( cas en el que s’haurà 
d’acreditar el pressupost de despeses ) 

• No està permès menjar o beure a les aules, sales o despatxos del centre 
cívic. La regidoria competent pot autoritzar alguna d’aquestes pràctiques si 
l’acte programat així ho requereix. 

• No es permet emmagatzemar objectes i/o productes perillosos. 
• La utilització de plafons informatius queda supeditada a l’aprovació i la 

ubicació posterior per part del responsable de l’equipament. 
• Sens perjudici del règim sancionador que pugui ser aplicable, el 

responsable del Centre Cívic te la facultat d’aturar o suspendre les activitats 
que infringeixin les normes d’ús establertes en aquest reglament. Aquest fet 
no dóna dret a la devolució de les taxes abonades. 

 
CAPÍTOL CINQUÈ: Infraccions i sancions 
 
Art. 26. Règim sancionador.  El incompliment de les normes establertes en aquest 
reglament constitueix una infracció administrativa que pot donar lloc a la imposició 
d’una sanció. L’exercici de la potestat sancionadora es farà d’acord amb el que 
estableix el Decret 278/1993, de 9 de novembre, sobre el procediment sancionador 
d’aplicació en els àmbits de competència de la Generalitat, i la Llei 30/1992, de 26 de 



 

novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i el procediment 
administratiu comú, i la resta de la normativa vigent d’aplicació. 
 
Art. 27. L’alcalde o regidor en què hagi delegat serà l’òrgan competent per iniciar els 
procediments sancionadors i imposar les sancions corresponents; la instrucció de 
l’expedient correspondrà a la persona que estigui al càrrec del servei, departament o 
unitat que gestiona l’expedient. 
 
Art. 28. Responsabilitats. Seran responsables directes de les infraccions d’aquest 
reglament les persones autores materials, sigui per acció o per omissió, tret del supòsit 
en que siguin menors d’edat o que hi concorri alguna causa legal d’inimputabilitat. En 
aquest cas, en respondran dels danys els pares, mares, els tutors, les tutores o 
aquelles persones que posseeixin la custòdia o guarda legal. La declaració de 
responsabilitat per infracció i la imposició de la sanció corresponent no evitaran, en 
cap cas, l’obligació d’indemnitzar els danys i perjudicis causats. 
 
Art. 29. Tipificació de les infraccions i sancions. 
 
              Art. 29.1. Les infraccions es qualificaran de lleus, greus i molt greus. 
 
              Art. 29.2. Tindran la consideració d’infraccions lleus: 
 

a. El tracte incorrecte de paraula a qualsevol usuari, personal o tècnic 
municipal. 

b.  Provocar aldarulls o causar danys lleus a la instal·lació, el material o 
l’equipament per un import inferior a 300 euros. La valoració dels danys, 
sempre que s’estimi oportú, recaurà en es Serveis Tècnics de 
l'Ajuntament.                                     

c.  L’incompliment de les obligacions dels usuaris, quan la seva 
conseqüència no doni lloc a la qualificació de greu. 

 
Art.29. 3. Tindran la consideració d’infraccions greus: 
 
a. El incompliment reiterat d’algunes de les obligacions dels usuaris 

previstes al reglament. 
b. El mal tracte d’obra a altres usuaris o empleats de la instal·lació. 
c. Causar danys greus a la instal·lació, el material o l’equipament per un 

import superior a 300 euros. La valoració dels danys, sempre que s’estimi 
oportú, recaurà en els Serveis Tècnics de l’Ajuntament. 

d. Originar per imprudència o negligència accidents greus per a si mateix o 
per a altres persones. 

e. El falsejament intencionat de les dades relatives a identitat, edat, etc. 
f. La suplantació d’identitat 
g. La reincidència en incompliments qualificats de lleus. 

 
              Art. 29.4 Tindran la consideració d’infraccions molt greus, les que així es 
tipifiquen a l’article 140.1 de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la 
modernització del govern local. 
 
Art. 30. Sancions 



 

 
Art. 30. 1. Les infraccions lleus es sancionaran, si s’escau, amb la pèrdua del dret 
d’ús de l’equipament que poden anar des d’una setmana fins a un mes; les infraccions 
greus es sancionaran amb la pèrdua del dret d’ús de l’equipament durant un període 
no inferior a un mes, i les molt greus, no inferior a un any. Tot, sense perjudici, de la 
facultat d’exigir a l’infractor la reposició dels béns municipals al seu estat originari, així 
com la indemnització pels danys i perjudicis causats. 
 
ANNEX 1 
Espais susceptibles d’ésser cedits o sol·licitats. 
Despatx nº 1 
Amb una superfície aproximada de 20 m2. Disposa de mobiliari  per a reunions se 
treball. No hi ha armari 
Despatx nº 2 
Amb una superfície aproximada de 20 m2. Disposa de mobiliari  per a reunions de 
treball. Té un armari doble. 
Despatx nº 3 
Amb una superfície aproximada de 20m2. Disposa de mobiliari per a reunions de 
treball. Té un armari doble 
Despatx nº 4 
Amb una superfície aproximada de 20m2. Disposa de mobiliari per a reunions de 
treball. Té un armari doble 
Aula nº 1 
Amb una superfície aproximada de 30m2. Disposa de mobiliari per a reunions de 
treball. També disposa de pica amb aigua corrent per a poder realitzar tallers. 
Aula nº 2 
Amb una superfície aproximada de 30m2. Disposa de cadires amb braç (tipus aula 
d’estudi) i de pica amb aigua corrent per a poder realitzar tallers. També un mirall. 
Sala d’actes  
Amb un aforament per 306 persones, la sala d’actes està condicionada per celebrar-hi 
diversos actes o esdeveniments. Pot acollir representacions teatrals o espectacles 
diversos, convencions, presentacions, reunions, etc. Disposa d’escenari, pati de 
butaques, vestidors, magatzems i tots els elements necessaris de so i il·luminació. 
Armaris 
Hi ha 17 armaris (el nº 1 és un sota escala. La resta són de fusta). Estant preparats 
per poder ser cedits a les entitats que així ho sol·licitin, podent fer la funció d’arxiu de 
documents o per emmagatzemar els objectes o materials propis per les activitats de 
les entitats i que no contradiguin les normes d’aquest reglament. 
 
Pista dura polivalent 
És un espai a l’aire lliure. Es troba adossada al mateix centre cívic i pot acollir 
trobades, festes, activitats esportives o de lleure, etc.  
 
Bústies 
 
El centre cívic disposa de 8 bústies de correu. Aquestes estan a disposició de les 
entitats que tinguin l’adreça postal del centre cívic com a adreça oficial. La seva cessió 
s’ha de sol·licitar per escrit. Serà el responsable de l’equipament qui dipositarà el 
correu corresponent a cada bústia. El responsable de l’entitat disposarà d’una clau que 
està obligat a retornar quan finalitzi la cessió. Es considerarà finalitzada la cessió quan 



 

l’entitat ho demani. També, si deixa de fer-ne ús, el responsable de l’equipament li pot 
demanar que retorni la clau i es doni per acabat el període de cessió. 
 
HORARI 
 
L’horari establert per aquest centre cívic és de les 10 del matí a les 10 de la nit. De 
dilluns a divendres, excepte festius. Quan sigui festiu un dia entre setmana, així com 
els caps de setmana, l’horari s’ha adequarà a les necessitats de cada moment, tenint 
present les activitats programades. 
De la mateixa manera, si una entitat o associació per poder portar a terme la seva 
activitat  no pot adaptar-se a aquest horari, es tractarà el seu cas de manera particular. 
 
 

SETÈ. Pren la paraula el senyor secretari per explicar que s’està tramitant 
l’expedient d’aixecament de càrregues registrals de les finques derivades de les 
segregacions efectuades sobre la finca propietat d’aquesta Corporació, inscrita 
amb el número 7259, inscrita en el Registre de la Propietat número 4 de 
Mataró, al Tom número 3.481, Llibre 159, Foli 169. 

Les càrregues a les quals ens referim són les següents: 

1.- SERVITUD D’AQUEDUCTE a favor dels germans BOADA RIBAS, que són 
propietaris de l’aprofitament d’aigües de la “Mina Vieja” o “del Molí” per a les 
finques de “Mansó Valls Sota Ribas”. 

2.- SERVITUD per a la instal·lació d’una DEPURADORA D’AIGÜES 
RESIDUALS ubicada a 8,60 metres de la Riera i del Camí del Padró, així com 
la instal·lació d’una CANONADA, a favor de la finca registral 5169.  

3.- SERVITUD DE PAS SUBTERRANI DE CONDUCCIÓ D’AIGUA POTABLE, 
constituïda per expedient d’expropiació forçosa. 

La necessitat d’alliberar les càrregues que versen sobre aquestes finques ve 
donada pels següents motius: 

1.- A la finca número 5.382, inscrita en el Registre de la Propietat número 4 de 
Mataró, al foli 208, del tom 3467, llibre 157 de Sant Vicenç de Montalt, que és 
una de les finques resultants de les segregacions efectuades sobre la finca 
7259, s’ha construït el nou CEIP Sot del Camp i la Generalitat ens exigeix que 
aquesta finca es trobi lliure de càrregues registrals per poder procedir a 
formalitzar l’efectiva cessió d’aquest terreny a favor de la Generalitat. 

2.- A la finca número 5.402, inscrita en el Registre de la Propietat número 4 de 
Mataró, al foli 155, del tom 3523, del llibre 163 de Sant Vicenç de Montalt, està 



 

prevista la construcció del nou Institut de Secundària, no obstant, la Generalitat 
no ens permet iniciar les obres per la construcció del nou Institut fins que el 
terreny estigui lliure de càrregues registrals. 

Vist que l’alliberament d’aquestes càrregues no podrà realitzar-se mitjançant un 
procediment administratiu, sinó que serà necessària la interposició davant el 
jutjat de 1ª instància que per repartiment correspongui d’una o vàries 
demandes de jurisdicció voluntària, atesa la multiplicitat de propietaris afectats 
per les servituds a les quals hem fet esment, 

Atès que pel que fa a l’alliberament de la servitud d’aqüeducte a favor dels 
germans Boada Ribas ja s’ha presentat la corresponent demanda de jurisdicció 
voluntària, la qual per repartiment ha recaigut en el Jutjat de Primera Instància 
número 1 de Mataró, amb el número d’autos 123/2008-Z, 

Atès que la jutgessa encarregada de l’esmentat procediment requereix 
l’Ajuntament que aporti un acord del Ple de la Corporació que aprovi la 
interposició de demanda judicial per iniciar un expedient de jurisdicció 
voluntària d’alliberació de gravàmens, 

La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 

Per tant, s’acorda, per unanimitat, 

Primer. Aprovar la interposició de les demandes de jurisdicció voluntària que 
siguin necessàries per portar a terme l’alliberament de les càrregues registrals 
que constin sobre les finques resultants de les segregacions efectuades sobre 
la finca número 7.259, inscrita en el Registre de la Propietat número 4 de 
Mataró, al Tom número 3.481, Llibre 159, Foli 169. 

 

VUITÈ. El senyor alcalde pren la paraula per exposar l’assumpte. 
 
La Diputació de Barcelona, des del període 2000-2003, exerceix la seva funció 
de cooperació amb els ens locals de la província a través de Xarxa Barcelona 
Municipis de Qualitat (XBMQ), una iniciativa de suport als municipis en les 
seves polítiques públiques locals basada en el treball en xarxa i la concertació. 
Per aquest motiu s’ha posat en marxa el Pla de Concertació Xarxa Barcelona 
Municipis de Qualitat per al període 2008-2011.  

És requisit imprescindible per a procedir a la col·laboració entre aquest 
Ajuntament i la Diputació l'adhesió al Protocol general del Pla de Concertació 
Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat (XBMQ) 2008-2011, la qual cosa suposa 



 

l'establiment d'una relació continuada entre les parts al llarg d'aquest període, 
en pla d'igualtat i amb especial èmfasi en la negociació i la voluntarietat. 
Mitjançant l'adhesió s'estableixen de comú acord uns pactes que recullen 
objectius comuns, una mateixa metodologia de treball conjunt i unes línies 
estratègiques al servei d'aquests objectius, amb la finalitat última de millorar la 
qualitat de vida dels ciutadans de la província.  

La Junta de Govern va emetre dictamen favorable,  

Per tant, s’acorda, per unanimitat, 

Primer. Ratificar l’adhesió al Protocol general del Pla de Concertació Xarxa 
Barcelona Municipis de Qualitat (XBMQ) 2008-2011. 

Segon. Trametre el certificat del present acord i la documentació necessària al 
Servei de Govern Local de la Diputació de Barcelona. 

G:\CGOV DEL 95 AL 
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NOVÈ. La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora de Medi Ambient, explica als 
assistents que en data 12 de febrer de 2008 el senyor Alcalde va emetre del 
Decret que tot seguit es transcriu: 

“Vista la Resolució de data 14 de desembre de 2008 de l’Agència de Residus 
de Catalunya  en relació amb la subvenció MAH/3717/2007, de 20 de 
novembre, per al qual es fa pública la convocatòria d’ajuts per a l’any 2008 
destinats a la implantació de deixalleries i altres equipaments per a la recollida 
selectiva i valorització dels residus municipals, i se’n aproven les bases, 

Pel present, 

RESOLC: 

Primer.- Concórrer a la subvenció de referència. 

Segon.- Donar trasllat del present decret al departament de Medi Ambient de 
l’ajuntament de Sant Vicenç de Montalt. 

Tercer.- Donar compte al proper ple que es celebri.” 



 

La senyora Navarro exposa que es tracta de demanar subvenció per les obres 
de construcció d’una deixalleria a la nau de la Brigada.  

El senyor Miquel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, li pregunta quin cost 
representa. 

La senyora Navarro li contesta que concretament VINT-I-DOS MIL DOS-
CENTS VUITANTA-CINC EUROS I DEU CÈNTIMS (22.285,10 EUR) 

Finalment, s’acorda, per unanimitat, ratificar el Decret anteriorment transcrit. 

 

DESÈ. El senyor secretari explica l’assumpte.  
 
VISTA la sol·licitud presentada en data 23 de novembre de 2007 per SOREA 
SOCIEDAD REGIONAL DE ABASTECIMIENTO DE AGUAS, S.A (Registre 
d’Entrada 6593/2007) en la qual demanen una revisió de les tarifes d’aigua. 
VIST l’informe emès al respecte per part de l’Enginyer Municipal, el qual es 
transcriu tot seguit: 
 
“El signant, EDUARD COT i DE TORRES, Enginyer Municipal de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç de Montalt, en relació a la sol·licitud de revisió de les tarifes 
d’aigua presentada per SOREA Sociedad Regional de Abastecimiento de 
Aguas, S.A, emet el següent: 

INFORME 

 

Revisat l’estudi de  tarifes presentat per SOREA, sol·licitant un increment dels 
preus del 4,51% per a l’any 2008, el tècnic que subscriu informa: 

- Que les despeses del personal del període de referència de l’estudi 
corresponen a l’any 2005. 

- Que l’increment del cost de l’aigua subministrada per Aigües Ter 
Llobregat per a l’any 2008 és aproximadament del 28,86% 

- Que l’Índex de Preus del Consum aplicat a Catalunya des de juny del 
2005 fins al desembre del 2007 és del 9,2%. 

Per tant, es consideren correctes les tarifes presentades per poder seguir la 
seva tramitació.” 

 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable, d’acord amb l’informe 
de l’Enginyer Municipal. 



 

 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pregunta 
si l’increment és superior a l’IPC. 
 
El senyor Ortiz li respon que l’increment és d’un 4,51%. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, 
 
Primer. Informar la proposta de revisió dels preus de les tarifes d’aigua 
presentada per SOREA SOCIEDAD REGIONAL DE ABASTECIMIENTO DE 
AGUAS, S.A. 
 
Segon. Donar trasllat del present acord a la Junta de Preus de Catalunya, per 
a la seva aprovació. 
 
 
ONZÈ. Pren la paraula el senyor Javier Trapé i Puig, regidor de Planificació 
Territorial, per exposar aquest punt de l’Ordre del Dia. 
 
La Comissió Informativa d’Urbanisme va emetre el següent dictamen: 
 
“VIST el projecte d’urbanització del vial Sot del Camp, entre el camí del Pedró i 
la Ctra. BV-5034, presentat pel senyor JOSEP IBAÑEZ GASSIOT, que actua 
en nom i representació de M-305 I.S, SA, 
 
Vist l’informe emès pels Serveis Tècnics Municipals d’Urbanisme, que es 
transcriu a continuació: 
 
Revisat el projecte presentat i vist que s’ha fet d’acord amb les directrius dels 
Serveis Tècnics Municipals s’informa favorablement tenint en compte que el 
sistema d’enllumenat públic haurà de contemplar: 
 

a. Un rellotge astronòmic d’encesa. 
b. Un comptador electrònic multifunció, i amb contractació de tarifa 2.0 

discriminada nocturna. 
 
S’acorda, per unanimitat, informar favorablement l’expedient de referència, i 
recomanar al Ple la seva aprovació, previ compliment de les prescripcions 
assenyalades pels Serveis Tècnics Municipals d’Urbanisme. “ 
 
El senyor Trapé fa referència a l’aprovació inicial d’un primer projecte amb una 
amplada del vial superior a les NNSS. Es van presentar al·legacions i s’ha 
procedit a redactar un de nou i arxivar les al·legacions fetes. Es proposa 
aprovar-lo de nou. 
 



 

El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, pregunta 
qui pagarà el projecte i el vial. 
 
El senyor Trapé respon que els propietaris. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, no entén com han 
presentat al·legacions els propietaris, perquè estan dintre d’un polígon 
d’actuació i demana que aquests senyors avancin les cessions i els diners per 
fer el vial. També demana que es vagi a buscar fonts de finançament extern. 
 
El senyor Trapé li contesta que hi ha hagut dues reunions amb els interessats. 
Quant a la darrera proposta, podrien arribar a fer un avançament si fos a tres 
parts. 
 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, 

Primer. Aprovar inicialment el projecte d’Urbanització del Vial del Sot del Camp 
entre el camí del Pedró i la Ctra. BV-5034, presentat pel senyor JOSEP 
IBAÑEZ GASSIOT, que actua en nom i representació de M-305 I.S, SA, 
 

Segon. Publicar el present acord durant un termini de 30 dies per a formular 
al·legacions, mitjançant la inserció del corresponent edicte al Butlletí Oficial de 
la Província i  al Tauler d’Anuncis de la Corporació. Transcorregut aquest 
termini sense que s’hagi presentat cap al·legació, s'entendrà aprovat 
definitivament. 

 
 
 
DOTZÈ. El senyor Javier Trapé i Puig, regidor de Planificació Territorial, exposa 
l’assumpte. 
 
En data 24 de desembre de 2007 es va signar l’acta de recepció de les obres 
d’urbanització del Projecte d’Urbanització de Can Rams (POLÍGON III DEL PLA 
PARCIAL DE LA RIERA DEL GORG), la qual es transcriu tot seguit: 
 
“Reunits a la seu de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, el senyor Miquel 
Àngel Martínez Camarasa, Alcalde President de l’Ajuntament de Sant Vicenç 
de Montalt, el senyor Eduard Cot i de Torres, Enginyer de l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, la societat PROMOCIONS CAN RAMS, S.L,  amb les 
representacions que així mateix es detallen, a l’objecte de procedir a la 
recepció de l’obra de referència a dalt esmentada, en compliment del que 
estableixen l’article 110.2 i 147 del Reial decret legislatiu, de 16 de juny, pel 
qual s’aprova el text refés de la Llei de contractes de les administracions 
públiques, i a les bases d’execució del Pla únic d’obres i serveis de Catalunya. 



 

 
Manifesten que, d’acord amb el certificat final d’obra emès per la direcció 
facultativa, aquesta es troba acabada de total conformitat amb les prescripcions 
tècniques administratives degudament aprovades que han servit de base per a 
la seva contractació i execució i s’ha comprovat, a més que l’obra es troba en 
bon estat. 
 
En conseqüència es dóna per rebuda l’obra a què es refereix aquesta acta i 
comença a comptar des del dia d’avui el termini de garantia establert en el plec 
de clàusules administratives particulars. 
 
Per la seva part, el representat municipal, en nom de la corporació, accepta 
l’obra a l’efecte del seu ús públic i es compromet que la corporació posi en 
coneixement del tècnic director qualsevol anomalia o defecte que pugui sorgir 
durant el període de garantia. 
 
El contractista queda assabentat que durant el transcurs d’aquest termini li 
correspon de tenir cura de la conservació i policia de l’obra executada. 
 
De totes maneres caldrà que en el transcurs dels propers tres mesos es 
procedeixi a adaptar les il·luminaries a la normativa de contaminació llumínica, i 
a la col·locació de l’arbrat a la Carretera de Sant Vicenç, tant si és mitjançant 
jardineres o plantats.” 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable a la recepció de les 
obres, tenint sempre en compte les prescripcions establertes en el document 
anteriorment transcrit. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la recepció de les obres 
d’urbanització del Projecte d’Urbanització de Can Rams (POLÍGON III DEL PLA 
PARCIAL DE LA RIERA DEL GORG), tenint en compte les prescripcions 
establertes en el document anteriorment transcrit. 
 
 
TRETZÈ. A continuació, el senyor Secretari pren la paraula per exposar el tema 
següent. 
 
En data 19 de febrer de 2008 el senyor Alcalde va dictar el Decret que tot 
seguit es transcriu. Cal que el Ple de la Corporació el ratifiqui perquè la designa 
va ser acordada pel Ple de la Corporació: 
 
“VISTA l’aprovació per part del Ple de l’Ajuntament, en data 27 de setembre de 
2007, d’un acord pel qual es designava com a membres de la Comissió de 
delimitació dels termes municipals de Sant Vicenç de Montalt i Sant Andreu de 
Llavaneres, entre d’altres, als senyors Javier Trapé i Puig i Pere Orts i Cubillo, 



 

VISTA la impossibilitat d’ambdós regidors d’assistir a la reunió de la Comissió 
de delimitació dels termes municipals de Sant Vicenç de Montalt i Sant Andreu 
de Llavaneres que està convocada per avui dia 19 de febrer de 2008, 

ATÈS que el senyor Miquel Pujol i Ramon, regidor d’aquest Consistori, ha 
manifestat la seva disponibilitat per assistir en el dia d’avui a l’esmentada 
Comissió, 

Pel present, 

RESOLC, 

Primer.- Substituir per la reunió que es celebra en el dia d’avui, 19 de febrer de 
2008, la designa realitzada a favor del senyor Javier Trapé i Puig, passant a 
ocupar el seu lloc com a membre de la Comissió de delimitació dels termes 
municipals de Sant Vicenç de Montalt i Sant Andreu de Llavaneres el senyor 
Miquel Pujol i Ramon. 

Segon.- Donar compte de la present resolució en el proper Ple que es celebri, 
per la seva ratificació.” 

Un cop feta la votació, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de 
CIU (5), ESQUERRA (2), AXSV (1) i ANEM (1) i l’abstenció del PSC (3), 
ratificar el Decret anteriorment transcrit. 
 
 
CATORZÈ. El senyor Alcalde pren la paraula per exposar el punt de l’ordre del 
dia. 
 
Ha transcorregut el termini d’exposició pública del Compte general 
corresponent a l'exercici de 2006 i no ha estat presentada cap reclamació. Així 
mateix, s’ha emès informe favorable de la Comissió Especial de Comptes. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde President, manifesta que 
el Grup Municipal de Convergència i Unió s’abstindrà en la votació, bàsicament 
perquè no va participar en la Comissió de Comptes. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, llegeix la 
proposta de la Comissió Especial de Comptes i diu que està firmada per 
l’Alcalde. Veu intencionalitat política al darrere i li desagrada. No pot entendre 
que s’abstinguin en la votació per aquest motiu si ha participat el seu grup a la 
Comissió i ha fet un informe favorable. 
 
El senyor Martínez explica que quan va haver-hi el relleu de membres del Grup 
de Convergència i Unió al Consistori a l’anterior legislatura, a cap dels 



 

membres se’ls va comentar per part de l’Alcalde d’aquell moment que hi havia 
la Comissió de Comptes i en cap moment se’ls va convidar. El que s’està fent 
és ratificar que no varen participar en aquella Comissió. El que sí és cert que 
un dia en concret es varen reunir, però no es va portar un seguiment al llarg de 
tot l’exercici i per això el seu grup s’abstindrà. 
 
El senyor Bisbal pregunta al senyor Secretari de la Corporació si és correcte 
que CIU no va participar en la Comissió de Comptes. 
 
El senyor Secretari respon que es va celebrar i es va aixecar la corresponent 
acta. 
 
El senyor Alcalde aclareix que ha dit que no va participar en el “seguiment”. Hi 
ha aspectes sobre els quals estan d’acord però en aquell moment no van poder 
fer una valoració ferma del seu contingut. 
 
El senyor Bisbal respon que amb la seva teoria la senyora Oller i el senyor 
Martín s’haurien d’abstenir; però fan un cop de confiança i votaran a favor. 
 
A continuació, el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, 
pregunta a l’Alcaldia si vol aprovar el Compte General o no. 
 
L’Alcalde aclareix que el Compte General mentre hi hagi majoria simple 
s’aprovarà. 
 
El senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de AxSV, explica que també 
s’abstindrà per no haver pogut “mirar-se’l”, per la qual cosa no té valor de judici. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’Hisenda, pren la paraula dient que per 
ser coherents amb el que ha dit el senyor Alcalde, caldria establir uns 
mecanismes de control periòdic durant tot l’exercici. 
 
El senyor Pigem critica l’Equip de Govern per la seva abstenció, ja que es 
tracta d’una acció contínua comptable, no es pot separar un exercici i no 
aprovar-lo i l’any següent aprovar-lo. És un exercici de responsabilitat aprovar 
aquests comptes per majoria absoluta, el fet de no fer-ho no té cap tipus de 
justificació. 
 
El senyor Bisbal vol reiterar que l’informe de la Comissió Especial de Comptes 
deixa ben clar que el compte està rendit i justificat. 
 
El senyor Martínez afirma que el fet de la seva abstenció no aturarà el 
procediment administratiu. 
 
Finalment, s’aprova per majoria simple, amb el vot a favor del PSC (3), 
ESQUERRA (2) i ANEM (1) i l’abstenció de CIU (5) i AxSV (1): 



 

 
Primer. L’aprovació del Compte General de 2006. 
 
Segon. Trametre el present acord, juntament amb la documentació necessària 
a la Sindicatura de Comptes de Catalunya. 

 
 
QUINZÈ. En haver-se detectat un error material en la redacció de l’acord 
adoptat per la Comissió Negociadora, celebrada el dia 22 de març de 2007, en 
relació a la modificació del punt del Conveni Col·lectiu del personal laboral i de 
les Condicions Laborals del personal funcionari que contempla l’abonament 
d’un ajut per canvi d’ulleres, la Comissió Negociadora, reunida el passat 17 de 
desembre de 2007 va acordar  modificar l’esmentat acord que quedarà redactat 
de la següent manera: 
 
“1.-La Corporació abonarà una ajuda única anual per canvi d’ulleres graduades 
per augment de diòptries o aparells d’audiometria de 125,37 euros. En les 
ulleres s’abonarà un màxim de 37,61 euros per muntura, i un màxim de 87,76 
euros per vidres o lents de contacte a partir de 0,30 diòptries. El funcionari  
haurà d’acompanyar a la seva sol·licitud, la factura i documentació acreditativa 
de la prescripció facultativa. 
 
Quan es tracti de la reparació o substitució de determinats elements particulars 
d’ús necessari (ulleres graduades, aparells d’audiometria i pròtesis) que es 
malmetin durant el desenvolupament de la jornada laboral del funcionari, la 
Corporació abonarà una ajuda única anual d’un màxim de 125,37 euros per 
ulleres graduades (un màxim de 37,61 euros per muntura, i un màxim de 87,76 
euros per vidres o lents de contacte), aparells d’audiometria o pròtesis, sempre 
i quan es compleixen els següents requisits: 
 
- Prèvia petició de l’afectat que haurà de justificar raonadament les causes i   
circumstàncies  del fet. 
 
- El funcionari haurà d’acompanyar a la seva sol·licitud la factura  corresponent. 
 
- La Comissió Paritària avaluarà la petició i emetrà informe al respecte. “  
- A les quantitats esmentades se’ls hi aplicarà anualment l’increment d’IPC 
registrat.” 
 
Per tant, s’aprova, per unanimitat, 

Primer. Aprovar la proposta anteriorment transcrita. 

Segon. Donar trasllat del present acord als representants dels treballadors per 
a la seva tramitació adient, a fi i efecte de la seva inserció al Conveni Col·lectiu 



 

del personal laboral i de les Condicions Laborals del personal funcionari de 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt. 

 

 
SETZÈ. El senyor alcalde pren la paraula per explicar l’assumpte.  
 
En data 14 de desembre de 2007 es va dictar el Decret de l’Alcaldia que tot 
seguit es transcriu: 

 
“VIST el Decret 245/2007, de 6 de novembre, de convocatòria 
per a la formulació del Pla Únic d’Obres i Serveis de 
Catalunya 2008-2012, publicat en el DOGC número 5005 de 
data 9 de novembre de 2007. 

 
ATESES les necessitats d’aquest Municipi pel que fa a les 
infraestructures i equipaments, s’ha elaborat una 
planificació quinquennal de les inversions que l’Equip de 
Govern vol tirar endavant. 
 
RESOLC: 
 
Primer.- Aprovar la inclusió de les següents obres en el 
PUOSC 2008-2012: 
 
Anualitat 2008: Segona fase de l’obra de remodelació de la 

zona esportiva i urbanització de 
l’Avinguda “Toni Sors”. 

  
 
 
Anualitat 2009: Obres d’urbanització del Passeig de Sant 

Joan. 
 
Cablejat de fibra òptica per interconnexió 
de les dependències municipals. 

 
Anualitat 2010: Obres de remodelació de la zona verda del 

carrer del Terral i la via pública annexa. 
 
Anualitat 2011: Construcció d’una escola bressol. 
  
 Obres d’urbanització del carrer Pica 

d’Estats. 



 

 
Anualitat 2012: Obra de remodelació del pont de l’autopista 

al Camí del Pedró. 
 
Segon.- Complimentar els formularis necessaris per a la 
presentació de les sol·licituds davant el Departament de 
Governació i Relacions Institucionals. 
 
Tercer.- Trametre les actuacions degudament complimentades 
al Departament de Governació i Relacions Institucionals. 
 
Quart.- Trametre aquest Decret, juntament amb tot 
l’expedient, al proper Ple que se celebri, per a la seva 
ratificació.” 
 
La Junta de Govern Local va proposar donar compte al Ple de la Corporació del 
Decret transcrit. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, manifesta 
que la queixa de la manca de diners és incongruent amb la construcció d’una 
escola bressol. Demana que hi hagi seguretat sobre que aquesta escola sigui 
necessària, ja que les dades que es tenien deien que no ho era. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor delegat d’Hisenda, respon que 
precisament s’ha previst per al 2011 per veure l’evolució de la població, encara 
no hi ha cap canvi de tendència, però recorda que el PUOSC s’ha d’aprovar i 
es pot variar. El que s’aprova és indicatiu. 
 
Finalment, s’aprova, per unanimitat, ratificar el Decret de l’Alcaldia 
anteriorment transcrit. 
 
 
 
DISSETÈ.  
 
- Pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal 
Socialista, per queixar-se sobre el Butlletí Municipal, perquè considera que és 
més un butlletí d’opinió que d’informació. Pregunta al regidor d’Hisenda si és 
conscient que hi ha un munt de creditors trucant a la porta. També critica la 
frase de “volum de factures reconegudes per despesa corrent”, entén que deu 
ser despeses corrents d’inversió. Demana una relació de factures per import de 
2.000.000 euros en què consti la data de la factura i explicació, amb import i 
venciment per veure de què són. 
 



 

- El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor de Gestió Econòmica, respon que es 
tracta de factures de despesa no de despesa corrent. Es tracta d’un “gazapo”. 
Demana un pacte de tots per tancar l’assumpte. 
 
- El senyor Bisbal demana que donin informació, no opinió. 
 
- El senyor Javier Trapé i Puig, primer tinent d’alcalde, manifesta que no hi ha 
cap judici de valor en el Butlletí Municipal. En relació a les arques municipals 
afirma que es tracta d’una realitat incontrovertible. 
 
 
 
- Tot seguit pren la paraula el senyor Bisbal per fer referència a una carta del 
Parlament de Catalunya a la Mesa de 5 de febrer de 2008 on hi apareix una 
proposta de resolució per fer una piscina coberta a Sant Vicenç de Montalt per 
part del senyor Oriol Pujol de Convergència i Unió. Demana còpia de la carta. 
 
- El senyor Alcalde li recrimina que no sap interpretar. El que va fer el Grup 
Municipal de CiU va ser presentar al Parlament de Catalunya una sèrie 
d’equipaments entre els quals figura la construcció d’una piscina coberta 
(també Passeig Marítim i Museu del Pessebre) i el finançament del 100%. Si ho 
concedeixen, es farà, si no, no. 
 
- El senyor Bisbal respon que la via lògica seria haver demanat ajut al PIEC i no 
al Parlament. 
 
- El senyor Alcalde manifesta que tot és demanar-ho, si no hi ha 100% de 
finançament no es farà. 
 
- El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, li sembla un 
“brindis al sol”. Li sembla una petició d’oportunisme polític però s’hauria d’haver 
fet al Departament d’Esports i no al Parlament. 
 
- El senyor Alcalde respon que no s’ha de confondre, perquè s’està demanant 
des d’un Grup Polític, no des de l’Ajuntament. 
 
 
- El senyor Bisbal pren la paraula en relació amb el Ban pel problema de 
l’aigua, l’Ajuntament ha de donar exemple i veu un altre Ban on es permet regar 
el camp de futbol. 
 
Pregunta si hi ha algun projecte per regar amb aigua no sigui aigua potable.  

- El senyor alcalde respon que hi ha hagut diverses lesions de nens. Es rega el 
mínim possible perquè no s’espatlli la inversió, cop a la setmana.  



 

Explica que hi ha un projecte perquè el pou d’en Buch es pugui canalitzar fins 
el dipòsit del Camp de Futbol i després es doni aigua a la Piscina Municipal i la 
zona verda de Toni Sors. 

 

- El senyor Bisbal torna a agafar el torn de paraula quant a la Llei d’integració 
dels discapacitats, caldria que el 2% de treballadors siguin discapacitats, és a 
dir, de 140 treballadors, com a mínim dos. En aquests moments només n’hi ha 
un. Pregunta si està previst ampliar la quota. 

- El senyor alcalde manifesta que és un punt a la propera Comissió 
Negociadora. 

 

- El senyor Bisbal explica va morir el poeta Josep Palau. Demana una carta de 
condol i reconeixement per la seva trajectòria. 

- El senyor Alcalde explica que es va desplaçar al Museu Palau a Caldes i a 
l’enterrament i va enviar un escrit de condolença. 

 

- El senyor Juli Martín Moliné, regidor del Grup Municipal Socialista, pren la 
paraula per exposar que no funciona la comunicació. La voluntat era que Ràdio 
Santvi retransmetés els Plens. El regidor de Comunicació va dir que en diferit. 
Pregunta què passa. Critica també que a més és connecta amb una emissora 
generalista COM Ràdio. Quant a la nova programació anunciada no s’està 
complint. Afirma que seria una pèrdua important si es tanqués.  

Finalment pregunta si Ràdio Santvi té o no els dies comptats. 
 
- El senyor Javier Trapé i Puig, regidor de Comunicació, afirma que es tracta 
d’un problema de costos. Sant Vicenç té una “massa crítica”, molt justeta per 
mantenir una ràdio. Demanen el que la ràdio pot donar. Arribaran allà on 
puguin. El primer any es van gastar 118.000 euros i a l’any té un cost mínim 
40.000 euros, sense cap mena d’inversió. 
 
Quant a COM Ràdio, manifesta que per fer una graella amb col·laboradors, uns 
40, queden moments buits, on s’ha de posar música o es connecta a COM 
Ràdio.  
 
En relació amb altres problemes, quant a interferències en la freqüència, la 
solució demanar una altra freqüència. S’ha de pagar a la Societat General 
d’Autors i Editors. Tot això fa encarir el projecte. L’Ajuntament no té 40.000 
euros per pagar la ràdio. S’està treballant un pla de viabilitat per garantir uns 
ingressos via “sponsorització”. Si funciona el pla de sanejament, continuarà. 
 



 

- El senyor Martín afirma estar disposat a treballar perquè ell creu en 
l’emissora. 
 
- El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor de Gestió Econòmica, afirma que Ràdio 
Arenys va començar amb un grup de persones en un altell. En canvi, Ràdio 
Santvi va començar a cop de talonari. Primer el que es vol és una ràdio propera 
i s’ha de trencar amb aquest model de ràdio. 
 
 
- La senyora Rosalia Oller Boada, regidora del Grup Municipal Socialista, 
manifesta que la senyora Navarro va dir que no era necessari un tècnic de 
Medi Ambient i en canvi, n’hi ha un. 
  
- La regidora de Medi Ambient, Fina Navarro Nicolás, respon que ja va 
contestar anteriorment aquesta pregunta. No ha dit mai que no fos necessari un 
tècnic de Medi Ambient, no ho ha dit mai. 
 
 
 
- La senyora Oller pregunta quan es farà el Consell Sectorial de Benestar 
Social. 
 
- El senyor Miquel Pujol Ramon, regidor de Benestar Social, afirma que no n’hi 
ha previst cap, cada col·lectiu es pot dirigir al regidor. 
 
- Pren la paraula el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras demana que 
s’acompleixi el Reglament de Participació i que es convoqui. 
 
 
 
 
No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 

 


